
PROTOKÓŁ   Nr 37.2016 
z posiedzenia Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska 

                                             z dnia 2 czerwca 2016 roku  
 
 
Obecni:  
 
1. Tadeusz Groszek      -  Przewodniczący Komisji 
2. Grażyna Krupa         - Zastępca Przewodniczącego  
3. Bogdan Jusiński       -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Malinowski  -  Członek Komisji  
5. Robert Pacuszka                -  Członek Komisji  
6. Zbigniew Pożarko             -  Członek Komisji     
 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Beata Górecka- Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska Urzędu 
Miejskiego w Tłuszczu 
 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;  
2. Omówienie Regulaminu Konkursu na „Najładniejszy ogródek przydomowy”;  
3. Omówienie projektów uchwał na XIII Sesję Rady Miejskiej w Tłuszczu; 
4. Zapoznanie z korespondencją;  
5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia komisji.  
 
Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1. Protokół  Nr 36.2016 z 12 maja 2016 roku został przyjęty. 
 
Ad2. Komisja opracowała i omówiła regulamin konkursu „Na najładniejszy 
ogródek przydomowy”.  Stanowi on załącznik Nr 1 do protokołu. 
 
Zgłoszenia do konkursu będą przyjmowane do 15 czerwca br. (włącznie). Komisja 
dokona oceny zgłaszanych ogródków 16 czerwca od godz. 9.00.  
 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Bogdan Jusiński zadeklarował, że 
na nagrody zostanie przeznaczona kwota 2.500 zł.  
 
Ad3. Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska Pani Beata Górecka omówiła 
przygotowane przez nią projekty uchwał na najbliższą Sesję Rady Miejskiej w 
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Tłuszczu. Zmiany są związane ze zmianą Ustawy o utrzymaniu czystości i 
porządku w gminach. Zobowiązuje ona, aby do 1 sierpnia uchwały zostały 
zmienione i dostosowane do obowiązujących przepisów. 
 
Ustawodawca przewidział, że gminy mają obowiązek ustalić ryczałtowe stawki 
opłat za domki letniskowe albo domy wykorzystywane w celach rekreacyjno- 
wypoczynkowych.  
 
Powiedziała, że do tej pory zgłaszało się ok. 50 właścicieli nieruchomości, gdzie 
właściciele składali deklarację na wiosnę, a w momencie wyjazdu składali 
deklaracje zerową, aby przez okres zimowy nie uiszczać niepotrzebnie opłat.  
Zmiany nie dotyczą mieszkańców Gminy Tłuszcz, którzy mieszkają w niej na 
stałe, zmiany uchwał nie wiążą się ze zmianą opłat za odpady komunalne.  
 
Pani Beata Górecka omówiła: 

• projekt uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu 
uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi- załącznik Nr 
2 do protokołu;  

• projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie dobierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości zamieszkałych na ternie Gminy Tłuszcz i zagospodarowania 
tych odpadów- załącznik Nr 3;  
Postanowienie Państwowego Powiatowego Inspektoratu Sanitarnego 
zawierające pozytywną opinię nt. w/w projektu uchwały stanowi załącznik 
Nr 4 do protokołu;  

• w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz stawki tej opłaty- załącznik Nr 5 

• w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz warunków i trybu składania deklaracji za 
pomocą środków komunikacji elektronicznej- załącznik 6;  

• w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku- załącznik Nr 7 do 
niniejszego protokołu 
Postanowienie Państwowego Powiatowego Inspektoratu Sanitarnego 
zawierające pozytywną opinię nt. w/w projektu uchwały stanowi załącznik 
Nr 8 do protokołu;  
 

 
Dodała, że wciąż trwają kontrole wśród mieszkańców jeśli istnieje podejrzenie 
niezłożenia deklaracji bądź oddawania śmieci niezgodnie z nią, a także 
analizowane wykazy od firmy odbierającej odpady.  
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Przewodniczący Komisji Tadeusz Groszek zaapelował, aby przypominać 
mieszkańcom o konieczności segregowania odpadów oddawanych do Punktu 
Selektywnej Zbiorki Odpadów Komunalnych.  
 
Radny Bogdan Jusiński spytał, jak wygląda odbiór azbestu.  
Pani Beata Górecka powiedziała, że przez cały rok odbywa się nabór wniosków, a 
są one realizowane w przyszłym roku. Środki, które są zabezpieczone na ten cel 
wraz z dotacją są wystarczające.  
 
Wywiązała się dyskusja na temat segregacji odpadów oraz ich oddawania przez 
mieszkańców. 
 
Radna Grażyna Krupa zwróciła uwagę na konieczność zachowania porządku oraz 
odpowiednio częstego sprzątania ulic i chodników szczególnie w obszarach, gdzie 
odbywa się modernizacja linii kolejowej, aby mieszkańcy jak najmniej odczuli 
niedogodności z tym związane. Dodała, że występuje również problem z 
zarastaniem posesji przez trawy i chaszcze, co niekorzystnie wpływa na wizerunek 
miasta.  
 
Pani Beata Górecka odpowiedziała, że często wynika to z nieuregulowanego stanu 
prawnego nieruchomości. W razie konieczności pracownik urzędu rozmawia z 
właścicielami posesji oraz służy pomocą w uporządkowaniu podwórka.  
 
Pani Beata Górecka zwróciła się z wnioskiem o zakup fotopułapki, która znacznie 
ułatwiłaby monitorowanie nielegalnie pojawiających się śmieci na terenie 
wysypiska w Wólce Kozłowskiej.  
 
Komisja zwraca się do Komisji Budżetu i Inwestycji z wnioskiem w sprawie 
pozytywnego zaopiniowania zakupu wnioskowanej fotopułapki.  
Wniosek stanowi załącznik Nr 9 do protokołu.  
 
Radny Zbigniew Pożarko zwrócił uwagę na konieczność zabezpieczenia wjazdu na 
ten obiekt oraz zakup ogrodzenia. 
 
Ad4. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja:  
 

1. Kierownik Wydziału Urbanistyki Urzędu Miejskiego w Tłuszczu zwraca się 
z prośba o zajęcie stanowiska w sprawie wniosku mieszkańców Sołectwa 
Jaźwie w sprawie nadania nazw ulic  oraz ustosunkowanie się do 
zaproponowanych nazw.  
Pismo stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
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Komisja zapoznała się. Radni zdecydowali przed zaopiniowaniem wniosku 
udać się do miejscowości Jaźwie w celu oględzin. Dodatkowo zwrócili 
uwagę na konieczność uporządkowania numeracji budynków na wielu 
ulicach, w tym ul. Warszawskiej w Tłuszczu.  
 

Ad5. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 16 czerwca  2016 roku 
godzina 9.00.  
 
                                                                                       Przewodniczący Komisji  
                                                                                      Tadeusz Groszek 
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Dokument utworzyła:  
Aleksandra Borowa 2 czerwca 2016 r. 


